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در سازمان انرژی اتمی ایران، مبنا را بر استفاده از فرصتهای بازار سرمایه گذاشتیم
رئیس سازمان انرژی اتمی، اقتصاد هستهای را مقولهای بسیار ارزشمند و شکوفا دانست و تصریح کرد: در این مقطع زمانی در سازمان انرژی اتمی ایران،
مبنا را بر استفاده از فرصتهای بازار سرمایه گذاشتیم، زیرا اقتصادهای شکوفا در جهان از فرصتهای بازار سرمایه بهره میبرند؛ ما نیز قصد داریم در افق

۲۰ ساله، سرمایهگذاری فراوانی در توسعه فناوری هستهای داشته باشیم.

به گزارش سایت خبری پرسون، «محمد اسلامی»، معاون ریسجمهور و رئیس سازمان انرژی اتمی با همراهی برخی از معاونان و مدیران این سازمان از
بورس تهران و تالار معاملات بازدید کرد.

«اسلامی» در جریان این بازدید اظهار کرد: به منظور همکاری بیشتر این سازمان و بورس تهران و نیز سهیم کردن مردم در اقتصاد هستهای، کارگروه
تخصصی بورس تهران و سازمان انرژی اتمی تشکیل میشود.

وی با اشاره به پتانسیلهای فراوان بازار سرمایه گفت: بازار سرمایه باید بتواند در ابعاد واقعی خود ظهور کرده و اعتماد مردم را جلب کند؛ همچنین باید
تلاش کرد تا با جلوگیری از هیجانزدگی و حفظ تعادل و ثبات، بازار سرمایهای پویا داشته باشیم.

رئیس سازمان انرژی اتمی، اقتصاد هستهای را مقولهای بسیار ارزشمند و شکوفا دانست و تصریح کرد: در این مقطع زمانی در سازمان انرژی اتمی ایران،
مبنا را بر استفاده از فرصتهای بازار سرمایه گذاشتیم، زیرا اقتصادهای شکوفا در جهان از فرصتهای بازار سرمایه بهره میبرند؛ ما نیز قصد داریم در افق

۲۰ ساله، سرمایهگذاری فراوانی در توسعه فناوری هستهای داشته باشیم.

وی تاکید کرد: همه زیر فصلهای صنعت هستهای دارای بازدهی و ارزش افزوده است.

رئیس سازمان انرژی اتمی گفت: ما به این موضوع به عنوان تصمیم راهبردی معتقدیم و مقدمات آن را فراهم کردهایم تا شرکتهای زیر مجموعه
سازمان انرژی اتمی وارد بورس شوند؛ همچنین در بُعد دیگر برای ایجاد پروژهها از تامین مالی بازار سرمایه استفاده میکنیم؛ این شرکتها در غالب

«شرکت - پروژه» طراحی، تاسیس و سازماندهی شدهاند و از بازار سرمایه تامین مالی میشوند.

«اسلامی» افزود: این شرکتها از نظر ظرفیت تولید رشد کردهاند و فعالیتهایی در تراز بینالمللی انجام میدهند و با این اقدامات ارزشآفرین قادرند
در بورس مطرح باشند که این مسئله میتواند منجر به اعتماد مردم به آنها شود.

وی ادامه داد: ما به حضور و وجود بازار سرمایه معتقدیم و مقدمات را برای شروع کار در این بازار فراهم کردهایم؛ همچنین در حال تنظیم زمان آغاز
فعالیت هستیم تا بتوانیم شروع خوبی داشته باشیم.

معاون رئیس جمهور با تاکید بر مردمیسازی اقتصاد هستهای گفت: مهم این است که مردم بدانند که برنامه هستهای جنبههای موفق اقتصادی دارد که
در این مسیر سیاست «درهای باز» را برای مردم مبنا قرار دادیم تا حس نزدیکی بیشتری نسبت به برنامه هستهای داشته باشند؛ شبکهسازی شرکتها و
موسسات سرمایهگذار در صنعت هستهای که به لحاظ فنی رتبهبندی میشوند با ایجاد اعتماد دو طرفه، میتوانند در بخشهای مجاز هستهای حضور

داشته باشند و از منافع و ارزش افزوده آن بهرهمند شوند.

رئیس سازمان انرژی اتمی یادآوری کرد: ورود صنعت هستهای در بازار سرمایه و شبکهسازی شرکتهای سرمایهگذاری میتواند این صنعت را هر چه
بیشتر مردمی کند.

در پایان این بازدید مقرر شد کارگروه مشترک بورس تهران و سازمان انرژی اتمی تشکیل شود تا فرآیندها و اقدامات لازم به منظور مردمی کردن هر چه
بیشتر اقتصاد هستهای با حضور کارشناسان مربوطه تداوم یابد.
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